
Møde med MultifunC. 
 
Torsdag den 28. juni havde Viby Grundejerforenings formand og sekretær et møde med Birthe 
Rosendahl, leder af MultifunC, Viby, og Lars Emil Andersen, leder af den sikrede institution 
Grenen i Grenå. 
 
Det var både et godt og konstruktivt møde, hvor vi fik svar på de spørgsmål, som vi tidligere har 
stillet både Region Midt og Aarhus Kommune, og som vi på daværende tidspunkt ikke kunne få 
konkrete svar på. 
 
Vi nåede frem til, at der skal skabes et kontaktråd mellem MultifunC og en række lokale 
interessenter. Der skal således hele tiden være en god og konstruktiv dialog omkring MultifunC’s 
aktiviteter i lokalområdet i forbindelse med fritid, sport og skole. Det er i den forbindelse vort 
indtryk, at det er meget erfarne og dygtige folk, der kommer til at lede institutionen, og at disse vil 
gøre alt, hvad der er menneskelig muligt for at sikre, at institutionen opnår gode resultater og er til 
mindst mulig gene for omgivelserne.  
Derfor indkaldes der til et møde i efteråret, hvor rammerne for et kontaktråd i regi af Region Midt 
skal aftales. Der skal findes repræsentanter til kontaktrådet fra de områder i lokalområdet, som de 
unge fra MultifunC institutionen kommer i kontakt med.    
 
Viby Grundejerforening vil i løbet af efteråret være i jævnlig dialog med MultifunC. De første 
beboere forventes at rykke ind omkring oktober. Der er i første omgang tale om 4 personer, og da 
disse skal være under konstant opsyn vil der i første omgang blive ansat 22 personer hertil. 
Institutionen vil senere få op til 8 beboere samt et yderligere antal ansatte. 
 
Jan Sillesen og Lars Nikolajsen. 


